
RODINNÉ
PODUJATIE

Najväčšie

na Slovensku

KAUFLAND
DETSKÝ 
FESTIVAL



Pridaná
hodnota

ZÁŽITOKEMÓCIA
Festival píše svoju históriu už od roku 2015, no až vďaka spoločnosti 
Kaufland, ktorá doň vstúpila ako generálny partner v decembri 2019, 
podujatie vyrástlo do veľkosti najväčšieho, a s hrdosťou môžeme 
skonštatovať, že aj najobľúbenejšieho rodinného podujatia na Slovensku.
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Spoločne sme
VYRÁSTLI

Prvý Kaufland Detský festival sme spoločne  
s organizátormi podujatia deťom i rodičom priniesli  
8. februára 2020. A bola to skutočná Zimná rozprávka! 
Už o 14 dní neskôr však prišlo obdobie korony, ktoré 
rodiny s deťmi na dlhé obdobie doslova zatvorilo doma. 
Práve obdobie pandémie však Kaufland Detskému 
festivalu prinieslo nové rozmery. Zrealizovali sme vôbec 
prvý celodenný detský online festival v histórii 
Slovenska, a priniesli tak podujatie, no najmä radosť  
a zábavu v neľahkom období rodinám priamo domov. 
Bolo to na Medzinárodný deň detí a nazvali sme ho 
KDF „Letíme k vám domov“. 

Už vtedy naše podujatie sledovalo viac ako 180 tisíc  
ľudí na Slovensku. A tam sa to začalo - začali sme 
vysielať online priame prenosy z podujatí pre tých,  
ktorí chceli festival sledovať v pohodlí domova. 

Počas obdobia online vysielania vzniklo veľmi veľa 
kvalitného zábavno-náučného obsahu a na podnet 
verejnosti, že by chceli program pozerať nielen online, 
ale aj „v telke“, bola 28. 8. 2022 spustená do slovenskej 
káblovej siete nová rodinná káblová televízia pod 
názvom Turbo TV, ktorú si dnes môžu naladiť diváci  
až v 690 tisíc domácnostiach na celom Slovensku. 

Podujatie sa tak stalo celosvetovo unikátnym,  
pretože ponúka pravidelne program nielen pre  
verejnosť naživo na podujatí, ale aj v priamom  
prenose online, a zároveň na Turbo TV. Pozrieť si  
ho tak môžete kdekoľvek – v aute, na dovolenke  
či v zahraničí, na webovej stránke k podujatiu,  
na Facebooku či YouTube Kaufland Detského  
festivalu.

KAUFLAND
DETSKÝ 
FESTIVAL
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DO 1. SEPTEMBRA 2024
OD 8. FEBRUÁRA 2020

VYSIELANÍ  
NA TURBO TV

ONLINE  
EVENTOV

ŽIVÝCH 
EVENTOV  
PRE VEREJNOSŤ23 43 26

sme spolu zrealizovali:
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Povedali PETER PUKALOVIČ (BE COOL)  
a RADOSLAV AUGUSTÍN (8P),  

spolumajitelia podujatia.

   
„Nikdy by sme si ne- 

boli mysleli, že nám naše 
milé rodinné podujatie vyrastie do 

takých rozmerov, že sa s ním dostaneme k ľuďom 
priamo domov alebo kdekoľvek, kde je internet. Sme 

nesmierne vďační, že nám spoločnosť Kaufland dala dôveru 
a ocenila tak niekoľkoročnú usilovnú prácu ľudí, ktorá dnes 

prináša rodinám neopakovateľné zážitky. Robiť deťom radosť, 
vyčarovať im úsmev na tvár a hravou formou ich popritom vzdelávať, 
je azda tá najkrajšia práca na svete. Obzvlášť by sme vyzdvihli 
podporu, chuť a pocit zodpovednosti nášho generálneho partnera 
realizovať podujatia počas neľahkého obdobia pandémie, kedy sme 
my, naši dodávatelia a aj samotní interpreti vďaka tomu mali prácu  

a ľuďom sme tak spoločne mohli prinášať domov radosť. Počas 
tohto obdobia vznikli krásne projekty ako „Na Vandrovke po 

Slovensku“, „Tatranský sen“ a taktiež samotná rodinná 
káblová telka Turbo TV. Veľmi si vážime ľudí, ktorí nám 

pomáhajú, veria nám a podporujú nás pri tvorbe 
nových nápadov.“
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KAUFLAND DETSKÝ FESTIVAL... 
... je unikátny aj svojou rôznorodosťou. Každoročne sme ho „obliekli“  
do krásnej zábavno-náučnej témy, či už to bola Zimná rozprávka,  
alebo Tatranský sen, ktorý deti prilákal do tatranských stredísk, aby tam 
spoznali krásy našej prírody. V roku 2024 sme priniesli rodinám v Bratislave 
aj Karnevalovú cestu okolo sveta, kde deti a rodičia spoznali rozmanité 
tradície karnevalu v brazílskom Riu de Janeiro či talianskych Benátkach,  
ale aj tradície a zvyky našich slovenských fašiangov. Kaufland Detský 
festival počas 4 rokov priniesol rodičom a deťom niekoľkokrát aj výnimočný 
mikulášsky galavečer pod názvom „Mikuláš s Úsmevom“, celovečernú 
silvestrovskú zábavu, detskú talentovú súťaž i olympiádu  
či strašidelný halloweensky program pre celú rodinu. 
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Azda najkrajšou témou Kaufland  
Detských festivalov je naša každoročná  
letná „Vandrovka po Slovensku“. Počas nej 
spoznávame krásy Slovenska, jeho zvyky, 
život a históriu ľudí, remeslá a tradície  
či poklady našej krajiny. V roku 2022 sme sa 
vybrali na Oravu, Štrbské Pleso, do Piešťan  
a Bratislavy, aby sme spoločne s rodičmi  
i deťmi spoznali bohatstvo slovenských vôd  
či našu bohatú faunu a flóru. O rok neskôr 
sme navštívili námestia miest, v ktorých 
nájdete tie najkrajšie hrady či zámky  
na Slovensku. Na Vandrovke po hradoch  
a zámkoch sme rodinám v Trenčíne,  
Košiciach a Zvolene priniesli na námestia 
hotové detské kráľovstvo.  

po SlovenskuNA VANDROVKE

Pretože naša domovina je plná 
vzácnych pokladov, ktoré stoja 

za to, aby sme ich objavili.  
Z lásky k Slovensku. 
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Aj tento rok sme si dali s letnou vandrovkou za cieľ 
zábavnou a hravou formou edukovať primárne deti, 
sekundárne rodičov o „pokladoch“, ktoré sa skrývajú  
v našich najkrajších slovenských mestách. S našou letnou 
vandrovkou sme sa vybrali „Za pokladmi Slovenska“.  
A priniesli tak nielen náš Kaufland Detský festival,  
ale aj obľúbené hviezdy malým aj veľkým zadarmo  
až do 5 slovenských miest. Naším pokladom tak boli 
kultúrne pamiatky zapísané na zozname UNESCO, 
hrdinovia dejín či tradičné recepty z daného regiónu,  
ktoré sa ukrývajú v zápisníkoch starých mám. 

Viac ako 222 tisíc divákov naživo a mnohonásobne viac 
divákov i online si spolu s nami vďaka obľúbenej letnej 
vandrovke tento rok užilo prázdniny plné dobrodružstiev  
a pokladov, o akých sa nepíše ani v učebniciach.  
Náš Kaufland Detský festival tento rok malým aj veľkým 
ukázal folklórne poklady Detvy, veľkomoravskej Nitry  
aj stredovekej Trnavy, či predstavil klenoty Bardejova,  
ktoré si kedysi dávno zamilovala aj cisárovná Sissi.  
V poslednú prázdninovú nedeľu sme ukončili našu  
letnú vandrovku zastávkou v Žiline, kde si na najkrajšie 
klenoty našej domoviny brúsila zuby dokonca celá 
zbojnícka družina.

Novinkou v rámci vandrovky bolo tento rok zapojenie 
travelblogerov, ktorí k podujatiu pripravili zaujímavý 
zábavno-náučný obsah online, či prepojenie našej 
vandrovky so známymi osobnosťami a foodblogermi,  
ktorí pre návštevníkov z lásky k tradícii priamo na mieste 
pripravovali tradičné recepty z daného regiónu.  
Nechýbala už tradične ani promo podpora a ochutnávky 
našej privátnej značky K-Z lásky k tradícii (a najmä našej 
dobrotky pre najmenších, značky Kaufík), a tento  
rok aj prepojenie s našou celoročnou kampaňou  
„Z lásky k Slovensku“. Veď aj naša privátna značka  
K-Z lásky k tradícii je jedným z najväčších pokladov,  
ktoré doma máme.

po stopách pokladov
TENTO ROK SME VANDROVALI
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         „Som šťastná, že som  
súčasťou Kaufland Detských  

festivalov, lebo v tíme cítiť človečinu,  
ľudskosť a vzájomný rešpekt. Spoločne sa  

snažíme hľadať kompromis, aby náš projekt  
mohol prosperovať a rásť. Je pre mňa obrovskou 

radosťou byť súčasťou tohto skvelého tímu a cítim 
veľkú vďačnosť, že mi je dopriate pracovať na tak 

výnimočnom a zmysluplnom projekte. Je to krásna, 
kreatívna, no časovo náročná práca, ktorá nám 

zakaždým otvára nové komnaty. Obrovskou 
satisfakciou je pre mňa, keď vidím spokojné  

a šťastné tváre v publiku a rodičov detí, ktorí  
nám ďakujú, že niečo také na Slovensku  

vzniklo. Toto podujatie je pre mňa  
veľkou srdcovkou.“

VERONIKA
HATALA,  

herečka a moderátorka

Povedali  
o nás

„Do projektu som vstúpila  
v období veľkej neistoty, v roku 2020.  

Od prvej chvíle ma tento formát niečím  
očaril, vedela som, že som na neho čakala  

celý život. Predčil moje očakávania po 
všetkých stránkach. Je edukačný, zábavný, 

ľudský, dokáže inšpirovať rôzne vekové 
kategórie. Tento projekt je pre mňa ako 

malé dieťa, ktorému sa snažím dať zo seba 
maximum, svoje nasadenie, skúsenosti, 

energiu a to dieťa vám to  
stonásobne vráti, presne ako diváci  

na Kaufland Detských  
festivaloch.“



MILAN “JUNIOR” ZIMNÝKOVAL

„Prvýkrát  
som o Kaufland 
Detskom festivale 

počul u nás vo FUN rádiu. Nejaký 
oznam, alebo súťaž, to už neviem. Ale viem, že 

som doma potom hovoril o tom s nadšením, že také 
čosi bude a že moja dcéra Saška by to mohla pozerať  

v telke. A mala z toho zážitok. A zahlásila, že by som tam mal 
byť aj ja, aby som jej zamával. Zvyšok zariadila manželka  

a organizátori a hneď som 4x za deň v štyroch mestách prišiel  
a odišiel na námestie na koni! V punčocháčoch  

a ťažkom koberci na sebe. Ale keď som vo Zvolene ráno  
o 7:30 videl najviac detí a rodičov na meter štvorcový, tak som 

odpadol. A čo som si všimol a nikomu nikdy nepovedal je,  
že tie deti ten náš Kaufland Detský festival žerú, lebo 

ľudia, čo to vymýšľajú a produkujú, to robia úprimne.  
A toto zrkadlenie je úžasné.“
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„Na Kaufland 
Detských festivaloch 
nevystupujeme často,  

ale napriek tomu je to z nášho pohľadu 
náš najobľúbenejší festival, ktorý sa na 

Slovensku organizuje. Okrem vystúpení sú vždy 
pripravené aj sprievodné atrakcie a hlavne,  

čo sa mne veľmi páči, že každý Kaufland Detský festival 
má svoju tému, ktorou sa v daný deň nesie. Jeho 

komplexnosť a prepracovanosť ho posúva na úplne iný 
level. Tešíme sa na každý jeden festivalový deň a vždy 

nás veľmi mrzí, keď sa nám naše kalendárové plány 
nezhodnú. Každopádne prajeme Kaufland 

Detskému festivalu, nech pokračuje vo svojej 
ceste, lebo za nás kráča veľmi dobre.“

SMEJKO A TANCULIENKA12



„Na 
Kaufland Detských  

festivaloch sa mi veľmi 
páči, že sú prístupné všetkým, 

čiže aj tým ľuďom, ktorí si možno  
v momentálnej životnej situácii 

nedokážu dovoliť zakúpiť vstupenku  
na náš koncert. A to sa mi práve páči  
na tomto festivale, že prináša hudbu, 

radosť, ale aj užitočné informácie  
o Slovensku. A to je jeden  
z dôvodov, prečo mám rád 
Kaufland Detský festival.“

MIRO JAROŠ
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„Ak by 
som mal opísať 

skúsenosť s Kaufland 
Detským festivalom, použil 

by som slovo fantastická. Na každej 
jednej zástavke nás čakalo nielen plné 

námestie fanúšikov, ale hlavne ich úžasná 
energia, ktorú som sa im snažil počas každého 

vystúpenia vrátiť späť. Páči sa mi prepojenie na 
slovenskú históriu a myslím, že je to skvelé, že deti  

a aj ich rodičov niekto spája so svojimi koreňmi.  
Ako interpret by som rád vyzdvihol aj celkový 

background a profesionalitu ľudí – od zvukárov,  
cez dramaturgov, až po kameramanov, ktorí sa 

spolu s ľuďmi pod pódiom postarali  
o nezabudnuteľné spomienky, na ktoré  

si budem dlho pamätať. Verím, že 
budem mať možnosť túto skvelú 

energiu zažiť znovu.“

MAJSELF



„Súčasťou 
podujatia 

Kaufland Detský festival som 
už niekoľko rokov z viacerých 

dôvodov. V prvom rade viem, že nás 
počúva veľa detí, ktoré sa nedostanú na 

našu bežnú, klubovú akciu, pretože sa 
väčšinou koná v neskorých nočných hodinách.  
A vďaka tomuto festivalu si nás môžu vypočuť 

naživo v normálnom čase, alebo pozrieť na 
Turbo TV. Druhá vec je, že máme radi ľudí zo 
zákulisia, dobre sa nám s nimi pracuje. A do 
tretice - vnímam tento festival v prvom rade 

ako otec, rodič, ktorý sa vždy poteší, keď 
môže svoju dcéru zobrať na event,  

z ktorého si odnesie aj zážitok.“

KALI
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„Kaufland 
Detský festival  
je jedna nádherná 

akcia, a to nielen pre deti, a som 
veľmi vďačná, že som mohla byť súčasťou 

tohto projektu. Čo mňa osobne najviac tešilo 
bolo to, že som v rôznych kútoch Slovenska 

stretávala ľudí, ktorí sa zúčastňovali na takmer 
každom Kaufland Detskom festivale a ich radosť  

z krásne pripravenej akcie bola stále väčšia. Ja som 
bola súčasťou stánku, kde som v Nitre zdobila 

medovníčky a v Bardejove kuchtila trhance  
s maslom či ovocím a z oboch podujatí som síce 

odchádzala unavená, ale nabudená  
z pozitívnej nálady do ďalších dní.“

JÚLIA OVŠÁKOVÁ, 
foodblogerka a cukrárka

16



KAUFLAND
DETSKÝ 
FESTIVAL

  
„V gastronómii 

robím od svojich 11-tich 
rokov. Bol som tak isto malý, ako 

sú deti, ktoré práve behajú po 
Kaufland Detských festivaloch. Vidieť 

deti šťastné a plné energie ma robí 
šťastným, avšak doplniť tento zážitok ešte  

s dobrou a kvalitnou gastronómiou je pre mňa 
úspech. Gastronómia nie je len pre dospelých, 

ale aj pre deti. Je jedno, koľko máte rokov,  
či ste dieťa alebo dospelý, jedlo spája  

a myslím si, že Kaufland Detský festival 
je aj o tom. Som vďačný, že môžem 

byť súčasťou takéhoto projektu. 
Ďakujem!“

VILIAM BAJZÍK, 
foodbloger



„Účinkovať 
ako „Turbínka“ pre 

Kaufland Detský festival som 
sa rozhodla na základe toho, že som 

spoznala organizátorov a ľudí, ktorí tento 
festival tvoria. Sú veselí, usilovní a veľmi 

srdeční. Hneď som si medzi nimi našla dobrých 
kamarátov. Spoluprácu s nimi ani neberiem ako 

prácu, keďže vytvárajú úžasnú kamarátsku 
atmosféru zakaždým a pre každého. Diváci  

a fanúšikovia Kaufland Detského festivalu sú to 
najlepšie publikum. V každom meste ma zastavujú 
a rozprávajú mi krásne veci. Za tento projekt som 

veľmi vďačná, pretože prináša všetkým ľudom 
na Slovensku mnoho krásneho. Nielen 

jedinečnosť našej krajiny, ale aj ľudskosť 
a lásku všetkým deťom  

a rodinám.“

AĎA 
PEŠINOVÁ, 

herečka18
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LUCIA HALADEJOVÁ 

 
„V prvom rade by 

som sa chcela zo srdca 
poďakovať za pozvanie do tak 

úžasného projektu, ako je Kaufland 
Detský festival. Stáť na jednom pódiu s ľuďmi, 
ktorí sú už dávno uznávaní, bol pre mňa úžasný 

zážitok a veľký posun dopredu samej seba. Verím, 
že tento projekt bude aj naďalej pokračovať  

a že ja budem jeho súčasťou. Kolektív, ktorý je tu,  
je jedným slovom úžasný! Na každé jedno 

stretnutie som sa tešila a z každého festivalu 
som išla domov plná pozitívnej energie, 

ktorá sa nedá ani opísať.“
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